
Malo za res malo za hec

Eh, pa kaj me tako gledate . . . Kaj niste še
nikoli slišali za tisto o ljubezni, ki gre skozi
želodec ...? Jaz sicer ne vem, kaj to pomeni,
slišal pa sem že večkrat, kako je to parolo
mama zabrusila našcmu ateku... Rekla je
tudi. da gre pri nas skozi želodec še kakšnih
dvesto ali še več jurjev, kar je veliko bolj teč-
no kot 1 jubezen in da zato ne bomo nikoli
prišli na zeleno vejo. Pravzaprav niti ne vem,
zakaj naj bi sploh lezli na kakšno vejo, saj
nismo muce. Pa tudi sicer ni tako hudo, saj
nam tovarišica v vrtcu pravi. da se da varče-
vati tudi pri sladoledu. lizikah in da se tudi
tako daleč pride. Kar se mene tiče, bi kar bil
za varčevanje. Samo — od jutri naprej...


